



New Ramses College



14 Lotfy El Saied St. Ghamra - Cairo



Tel. : +202 24 453 427 - +202 29 224 637
+202 29 224 636 - +202 24 453 444
+202 24 452 635 - +202 24 453 532

Fax: +202 24 452 700
+202 24 452 758 (IG) Direct

Cairo : 24/2/2020

Dear KG 1 Parents;

Warm Greetings to you all!

I would like to thank you for your efforts with your children for presenting Great Egypt Projects and your care of conveying the love of our dear country Egypt in the hearts of our kids so as to give a promising generation that loves his country.

We would like you to revise with your children Egypt's Map (Governments – Seas – Deserts - Rivers –boundaries of our country) and also Egypt's history and civilization (Kings – Coins – famous touristic places) and all what they took in the class to enrich their knowledge and appreciate the value of their country Egypt and its greatness.

Please note that we will celebrate Great Egypt Day on Thursday 27/2/2020 as the children will wear Pharonic, Ancient Egyptian, Peasant costumes or hats ... etc. and it will be a normal school day.

Thank you for your co-operation .

Kindergarten Principal

Ms. Amany Youssef

College Director

Ms. Hala Toma



Website: <http://www.nrcschools.com>

E-mail: nrc@nrcschools.com



New Ramses College



14 Lotfy El Saied St. Ghamra - Cairo



Tel. : +202 24 453 427 - +202 29 224 637
+202 29 224 636 - +202 24 453 444
+202 24 452 635 - +202 24 453 532

Fax: +202 24 452 700

+202 24 452 758 (IG) Direct

القاهرة فى : 2020 / 2 / 24

السادة اولياء امور KG 1

تحية طيبة وبعد ...،

كل عام و حضراتكم بخير،

أود ان اعبر عن جزيل شكرى وتقديرى لكم و لاولادنا على ما بذلتموه من مجهود لتقديم مشاريع " عظيمة يا مصر " وحرصكم على زرع محبة الوطن مصر العزيزة فى قلوب ابنائنا حتى نقدم للمجتمع جيل منتمى لوطنه وفخور بحضارته ومستقبله . كما ارجو ان يتم مراجعة خريطة مصر (محافظات - بحار - صحارى - انهار - حدود البلاد) وتاريخ مصر وحضارتها من ملوك و عملات ومناطق سياحية وكل ما تم تقديمه للاطفال فى الفصول لاثرءاء المعلومات وتقدير قيمة مصر وعظمتها .

برجاء التكرم بالعلم انه سيتم الاحتفال بيوم " مصر العظيمة " الخميس الموافق 27 / 2 / 2020 حيث يلبس الاطفال زى فرعونى أو مصرى قديم أو فلاح أو قبعات ... الخ وهو يوم دراسى منتظم.

نشكركم لحسن تعاونكم ...،

مديرة الكلية

هالة توما

ناظرة رياض الاطفال

أمانى يوسف



Website: <http://www.nrcschools.com>

E-mail: nrc@nrcschools.com